
 
 
 
 A Castellar del Vallès, el dia vint-i-quatre de novem- bre 
de mil nou- cents noranta-dos, éssent les nou del vespre, al 
Saló de Sessions de l'Ajuntament, sota la Presidència de 
l'Il.ltre. Sr. Alcalde-President, En Lluís Maria Corominas i 
Diaz, i assistits per mi, el sotasignant Secretari d'aquest 
Ajuntament, En Juli Boadella i Vergès, i amb l'assistència de 
l'Interventor, En Pedro Villameriel i Meneses, es reuniren els 
senyors Tinents d'Alcalde: En Josep-Maria Serra i Mercader, En  
Josep Carreras i Pecanins, N'Albert Antonell i Ribatallada, 
N'Eduard Ferrés i Ribas i En Josep-Ramon Recordà i Cutié, i els 
regidors: N'Antoni Mora i Vergès, En Joan Ventura i Sans, En 
Miquel Hijano i Arcas, En José Rodriguez i Vasallo, En Patricio 
Mercado i Pancorbo, En Francisco Borrego i Poyato, Na Pilar 
LLaquet i Quintilla, En Jordi Permanyer i Bellmunt, En Bartomeu-
Xavier Calafell i Moranta, i En Miquel-Angel Soria i Garcia, per 
tal de celebrar sessió ordinària. 
 Excusà l'assistència el Sr. Joan Fusté i Badal. 
 Vist que s'havia assolit la majoria absoluta del nombre 
legal de membres que legalment constitueixen l'Ajuntament Ple, 
el Sr. President obrí l'acte i s'entra a coneixer els afers 
inclosos en l'ordre del dia. 
 
 1.- APROVACIó DE LES ACTES DE LA SESSIó EXTRAORDINàRIA     
         DEL DIA 20 D'OCTUBRE I ORDINàRIA DEL DIA 27 d'OCTU-    
         BRE. 
 
 Tothom manifesta que havia llegit els esborranys de les 
Actes de la sessió anterior, i del Ple extraordinàri del dia 20 
d'octubre. 
 
 2.- DECRETS DE L'ALCALDIA. 
 
 Per ordre de l'Alcaldia es donà compte a l'Ajuntament en 
Ple dels Decrets de l'Alcaldia dictats des de l'última sessió 
plenària fins avui. 
 La Corporació es donà per assabentada. 
 
 3.- ALIENACIó CASA DEL CARRER JOAN MARAGALL NúM. 1 
 
 ATèS que el Pressupost Municipal aprovat per aquest 
Ajuntament contempla el finançament d'inversions, mitjançant 
alienació de la casa ubicada al carrer Joan Maragall núm. 1. 
 ATèS que l'immoble en qüestió ha estat valorat pels Ser- 
veis Tècnics municipals i té una qualificació de bé patrimo- 
nial, a l'ampara de l'article 8.3 del Reglament del Patrimoni 
dels Ens Locals, aprovat per Decret 336/1988, de 17 d'octubre. 
 ATESOS els 40  i següents de l'esmentat Reglament. 
 ATèS que per acord de l'Ajuntament en Ple del dia 29 de 
setembre, es convocà pública subhasta per a l'alienació d'aquest 
immoble. 
 ATèS que en període hàbil de licitació s'han presentat dues 
ofertes, éssent la postura més alta la subscrita per la  
 
 
 



senyora Maria Rosa Ruiz i Castells, per a la qual la Mesa de 
Contractació fa l'adjudicació provisional. 
 A proposta del President de la Comissió de Governació, a 
l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
 ACORDS: 
 PRIMER.- Adjudicar definitivament a la senyora Maria Rosa 
Ruiz i Castells, la casa de titularitat municipal, ubicada al 
carrer Joan Maragall núm. 1 per l'import de SETZE MILIONS CINC-
CENTES CINQUANTA MIL pessetes (16.550.000'- pessetes). 
L'adjudicatàri haurà de fer front al pagament del 25%: QUATRE 
MILIONS CENT TRENTA-SET MIL CINC-CENTES MIL pessetes (4.137.500 
pessetes) dintre del termini de 15 dies, a comptar de la 
recepció del present acord. El 75% restant dintre del termini 
fixat en l'article 10 del Plec de Condicions. També haurà de fer 
front a les despeses ocasionades pels gravamens impositius i per 
la formalització del contracte de compra-ven- da. 
 SEGON.- Facultar a l'Alcaldia per a l'atorgament del 
corresponent contracte de compra-venda. 
 El Sr. Alcalde defensa la proposta dient que s'havia 
millorat el tipus de licitació que estava en 15.900.000'- pes-
setes, que s'havien rebut dues propostes, força similars que es 
permetia deduir que han fet tasar l'immoble per professio- nals 
del ram. Finalment, diu l'Alcalde, s'ha adjudicat a l'oferta més 
favorable que és de 16.550.000'- pessetes i fa referència al 
sistema de pagament previst. 
 Posada a votació s'aprovà per unanimitat. 
 
 4.- ALIENACIó PARCEL.LES ILLA NúM. 12 DE L'EIXAMPLE. 
 
 ATèS que el Pressupost Municipal aprovat per aquest Ajun- 
tament contempla el finançament d'inversions, mitjançant alie- 
nació d'una parcel.la de la zona de l'Eixample. 
 ATèS que per aquesta finca s'aprovà per acord de Ple de 
data 25 de febrer de 1992, treure-la en subhasta pública, sen- 
se que es presentessin ofertes durant el perióde hàbil. Per la 
qual cosa és convenient portar a terme una parcel.lació, a la fi 
i efectes de subhastar individualment cada parcel.la. 
 ATèS que el Ple de data 28 de juliol, convocà subhasta 
pública, parcel.lant el solar en deu lots. 
 ATèS que el solar en qüestió ha estat valorat pels Ser- 
veis Tècnics municipals i té una qualificació de bé patrimo- 
nial, a l'ampara de l'article 8.3 del Reglament del Patrimoni 
dels Ens Locals, aprovat per Decret 336/1988, de 17 d'octu- bre. 
 ATESOS els articles 40 i següents de l'esmentat Regla- 
ment. 
 ATèS que en període hàbil de presentació d'ofertes s'han 
presentat 33 pliques, de les quals la Mesa de Contractació ha 
proposat les 10 ofertes més elevades i que es recullen en aquest 
acord. 
 A proposta del President de la Comissió de Governació, a 
l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
 ACORDS: 
 
 PRIMER.- Adjudicar definitivament deu parcel.les de la 
porció de l'Illa núm. 12 de l'Eixample, de titularitat munici- 
pal als ofertants segons preu que es relaciona. 
 
  Parcel.la      Nom                       Preu              



     1           Inmollar, S.A.             3.400.000'- ptes 
     2           Juan Moya Ortiz            3.490.980'- ptes 
     3           Inmollar, S.A.             3.400.000'- ptes 
     4           Inmollar, S.A.             3.400.000'- ptes 
     5           Inmollar, S.A.             3.400.000'- ptes 
     6           Inmollar, S.A.             3.450.000'- ptes 
     7           Inmollar, S.A.             3.450.000'- ptes 
     8           Inmollar, S.A.             3.500.000'- ptes 
     9           Manuel Navarro Serrano     3.811.205'- ptes 
    10           Manuel Navarro Serrano     4.111.205'- ptes 
    SEGON.- L'adjudicatari haurà de fer front a les despeses 
ocasionades pels gravamens impositius i per la formalització 
dels contractes. 
 L'ingrés del preu, s'haurà de fer en el termini d'un mes a 
comptar de la present notificació. 
 Durant aquest mateix termini, l`adjudicatàri ha de dipo- 
sitar la garantia definitiva que fa esment l'article 11 del plec 
de condicions, per valor del 6% del preu d'adjudicació. 
 TERCER.- Facultar al Sr. Alcalde per l'atorgament dels 
corresponents contractes de compra-venda. 
 El Sr. Alcalde explica la ubicació d'aquesta parcel.la, 
així com que en una anterior subhasta, la licitació quedà de- 
serta. Destaca que malgrat l'ambient de crisis, s'han rebut 
moltes ofertes, més d'una trentena, cosa que ha estat un 
esdevinament favorable. Posa de relleu que les ofertes han anat 
bastant a l'alça que dels trenta milions inicials, s'arriba als 
35.413.390'- pessetes per la totalitat de les parcel.les, la 
qual cosa és un éxit. Aquest conjunt més l'anterior de 
l'alineació de la casa del carrer Joan Mara- gall, constitueixen 
el finançament d'inversions; el finança- ment ja es disposa i 
les conversions es faran igualment, malgrat no hi hagi temps de 
fer-les en la present anualitat i les obres lligades amb 
aquestes alienacions, era part de les del Camp de Futbol, part 
de les instal.lacions esportives i aquelles que es tenien que 
fer de més a més a les instal.la- cions esportives. 
 El Sr. Miquel-Angel Soria pel P.P., presa la determinació 
en el ple ordinàri del mes de juliol d'alinear aquestes par- 
cel.les, tot i que nosaltres vam votar en contra aleshores, 
seguint la línea d'oposició a la venda de bens municipals, 
trobem que ara s'ha procedit a la més àgil i ràpida solució 
administrativa, i per tant el nostre vot serà l'abstenció. 
 En aquest mateix es manifesten els Srs. Bartomeu-Xavier 
Calafell, I.C:, el sr. Jordi Permanyer, E.R.C., i el Sr. Miquel 
Hijano, PSC-PSOE, aquest darrer afegeix que donat que s'ha fet 
seguint un procediment, i no es posa en dubte el trà-mit 
procedimental, el vot serà d'abstenció. 
 Sotmesa a votació s'aprovà per majoria absoluta amb el 
següent resultat: 
 
 
 
 
 Vots a favor  : VUIT (8), dels regidors de C.i.U.. 
 Vots en contra: CAP (0). 
 Abstencions   : VUIT (8), dels regidors del PSC-PSOE, IC 
                     ERC, i P.P. 
 
 



 5.- SOL.LICITUD D'INSTAL.LACIó D'UN SISTEMA SEMAFòRIC A 
        CAN CARNER. 
 
 Aquest Ajuntament va demanar de la Delegació Territorial 
del Departament de Política Territorial i Obres Pùbliques, 
autorització per establir un semàfor al punt kilòmetric 6'5 de 
la Carretera B-124 de Sabadell a Prats de Lluçanés, fonamen- 
tant la necessitat en el fet de facilitar l'atravessar la 
carretera a tots els veïns de Residencial Can Carner, en espe- 
cial als escolars que es desplacen a peu a l'altre costat a on 
tenen l'Escola Pública Sant Esteve, en més raó que per les ca- 
racterístiques ja prou conegudes d'aquesta Carretera, es so- 
vinteja l'excés de velocitat per part de molts conductors. 
 La Direcció General de Carreteres, a travès de la seva 
Subdirecció General d'Infraestructura i Explotació, ens res- 
pongué negativament a la nostra petició, en base a un afora- 
ment realitzat entre les 9 i 13 hores del dia 29 d'abril que, 
segons l'esmentada Subdirecció, no revelava la necessitat ob- 
jectiva d'un semàfor. 
 Trobant aquesta Corporació que l'interés pel semàfor, no 
solsament es manté, sinó que també s`incrementa davant les 
previsions d'augment de població en aquella zona, en un cos- tat 
i altre de la carretera, i que la instal.lació d'un semà- for 
respón a un sentiment molt arrelat en els habitants de Re- 
sidencial Can Carner que compartim per l'evidència de regular el 
tràfic de la carretera. 
 A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
 ACORDS: 
 PRIMER.- Reiterar la petició davant la Direcció General de 
Carreteres, que autoritzi la instal.lació d'un semàfor al Km. 
6'5 de la Carretera B-124.  
 SEGON.- Atenent que el semàfor és una solució puntual que 
per part de la Direcció General, s'estudii tota la problemàti- 
ca de la carretera, principalment la seguretat viària, els 
passos de vianants ... 
 El primer Tinent d'Alcalde presentà la proposta dient que 
els aspectes legals estaven recollits a la proposta, però era 
convenient destacar que les actuacions pel semàfor comen- çaren 
a primers d'any, amb contactes amb la Direcció General de 
Carreteres, amb el Cap Territorial, i que la instància 
sol.licitant el semàfor va ser feta pel març i contestada, tres 
mesos després, negativament. Les actuacions no acabaren, i en 
una de les reunions mantingudes se'ns va prometre que si es 
volia un pas elevat es podria obtenir ràpidament, però els 
pobles creixen, les carreteres acaben convertint-se  en carrers, 
i el ressó de les aspiracions dels habitants de Can Carner, les 
hem de recollir i tornar a insistir, i donar su- port amb una 
votació favorable de tots nosaltres. 
 El Sr. Bartomeu-Xavier Calafell, d'IC, diu que és molt 
important que es prengui aquesta decissió i que l'Ajuntament en 
Ple demani la instal.lació del sistema semafòric, a Can Carner. 
Es una vella aspiració de tots els veïns de Can Carner i que 
quan jo estava a la Junta ja s'havien fet gestions i escrits a 
l'Ajuntament i a la Direcció General de Carreteres perquè es 
solucionés aquest problema i ja és hora de que es solucioni. A 
continuació també informà que per fer més pressió  hi havia 
convocada una tallada de la carretera pel dia 13 de desembre, a 
les 12 del migdia decidida per l'Assemblea de Veïns de Can 



Carner. 
 Posat a votació s'aprovà per unanimitat. 
 
 6.- APROVACIó INICIAL DE MODIFICACIó PLA GENERAL ZONA       
        CAMí DELS CARROS. 
 
 ATèS que aquest Ajuntament vol efectuar una modificació del 
Pla General, al sector de la Baixada de Can Barba (Camí dels 
carros), consistent en canviar la qualificació de sòl no 
urbanitzable, per la de sistema general (zona verda) i d'equi- 
pament (aparcaments) d'ús privat. 
 ATèS que per acord de l'Ajuntament en Ple de data 30 de 
juliol de 1991, es va acordar sotmetre l'avanç de planejament, a 
informació pública, als efectes de formular suggeriments i 
alternatives de planejament. La qual cosa fou publicada en el 
Butlletí Oficial de la Provincia núm. 193 de data 13 d'agost de 
1991, sense que es revés cap al.legació. 
 Amb posterioritat l'Ajuntament canvià de criteri i inicià 
un nou expedient que tramità fins a la seva presentació davant 
la Comissió d'Urbanisme i que fou retirat posteriorment. 
 Vistes les dificultats econòmiques i tècniques d'aquest 
segon expedient, és convenient continuar l'iniciat per acord de 
l'Ajuntament en Ple de 30 de juliol de 1991, reprenent les 
actuacions administratives. 
 Vist l'informe de l'Arquitecte Municipal i del Secretari. 
 Vist l'article 56 del Decret Legislatiu 1/1990 de 12 de 
juliol, pel que s'aprova la refosa dels textos legals vigents a 
Catalunya en matèria urbanística. 
 A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
 ACORDS: 
 PRIMER.- Aprovar inicialment la proposta de modificació del 
Pla General, al sector de la Baixada de Can Barba (Camí dels 
carros), d'aquest terme municipal, consistent en canviar la 
qualificació de sòl no urbanitzable, per la de sistema ge- neral 
(zona verda) i d'equipament (aparcaments) d'ús privat. 
 SEGON.- Sotmetre l'expedient a informació pública durant el 
període d'un mes. 
 El Sr. Alcalde inicià la defensa de la proposta, dient que 
calia fer una mica d'història, ja que l'expedient va començar a 
partir d'una aspiració dels veïns, de tenir ga- ratges en 
aquella zona. El projecte s'aprovà inicialment, inclús s'exposà 
al públic. Però un cop estava redactat, es va veure la 
possibilitat de col.locar una sèrie de vivendes que s'aspirava 
que fossin socials. Davant les dificultats que plantejava la 
Comissió d'Urbanisme de Barcelona i de l'estudi econòmic 
resultant de l'urbanització, no es veu viabilitat econòmica, per 
la qual cosa es torna a la primera modificació, dificació, 
continuant la tramitació amb l'aprovació inicial que pertoca. 
Amb això es confia superar les diferències amb la Comissió 
d'Urbanisme i resoldre el problema d'aparcament dels veins. 
 El Sr. Jordi Permanyer, d'ERC, comença dient que aquest 
punt votaria a favor, malgrat que hem votat de diferentes 
maneres. Al principi hi estàvem a favor, en el canvi poste- 
rior, ja ens vam abstenir, donat que no veiem clar el tema de 
les vivendes socials per dues raons: primer perquè no eren tant 
socials com es plantejava i en segon lloc, el promotor anava a 
buscar un negoci particular més que fer vivendes so- cials. A 
part dels problemes citats per l'Alcaldia, altre factor a 



considerar és que el promotor no veu cap negoci, malgrat això, i 
malgrat que queda per urbanitzar la part de baix, tantes vegades 
reclamat pel Sr. Soria, com a mínim la part del camí dels 
carros, s'adecenta i es conserva com a zona verda, i es respon a 
una vella aspiració dels veïns que cal donar suport. 
 Per partit socialista intervé el Sr. Francisco Borrego, i 
diu que fent història d'aquest tema, a mitjans de l'any 1991 hi 
ja una bona conjuntura econòmica, el promotor confiant obtenir 
un bon benefici, ve a l'Ajuntament i proposa la Modi- ficació 
del Pla General.. desprès un cop amb els projectes aprovats i 
davant la mala conjuntura econòmica del 1992, el promotor tement 
no tenir sortida en la venda de pisos, torna a venir a fer-nos 
treballar, per retornar al principi, ja que els garatges ja els 
té més o menys emparaulats. No es la forma correcta d'actuar de 
l'Ajuntament i no és la primera vegada que això passa, el Sr. 
Borrego dona com a exemple el tema del Califòrnia. Si aixó es fa 
que sigui amb el consentiment de l'equip de govern, però no amb 
el vot del grup socialista. 
 Respon el Sr. Alcalde que cal fer dues puntualitzacions: 
 - no s'han de fer elucubracions, la versió que he donat és 
que, no va ser el promotor que va tornar endarrera, sinó el 
propi Ajuntament a la vista dels comptes fets, i així se li va 
comunicar al promotor, això ho podeu constatar preguntant-ho a 
mi, al tècnic municipal o al constructor Sr. Ardèbol. 
 - un altre aspecte, és que no treballem per cap promotor, 
sinó que hi ha unes aspiracions d'uns veïns, i sense obtenir cap 
benefici l'Ajuntament s'han fa ressó. 
 El Sr. Francisco Borrego del PSC-PSOE, aclarà que ells 
estaven d'acord amb els garatges, i això ja ho haviem dit altres 
vegades, però el que no està d'acord en la forma de fer i desfer 
d'aquests promotors en l'Ajuntament, la qual cosa sembla que 
l'Ajuntament sigui la casa d'ells i no la casa de tothom. A 
continuació dona com exemple: el d'un garatge amb llicència 
donada a la qual els veïns tenien un informe desfa- vorable del 
tècnic municipal.  
 El Sr. Alcalde respón que en aquest cas es van reclamar una 
sèrie de mesures correctores que es va complir i que els 
informes tècnics posteriors són favorables. 
 El Sr. Francisco Borrego diu que a la porta del garatge  
li falten 30 cm. i que això no ha estat corretgit. 
 Sotmesa a votació s'aprovà per majoria absoluta amb el 
següent resultat: 
 
 Vots a favor  : DEU (10) dels regidors de Ciu, ERC i PP 
 Vots en contra: CINC (5) dels regidors del PSC-PSOE. 
 Abstencions   : UNA (1), del regidor d'IC. 
 
 7.- APROVACIó DEFINITIVA PRO ECTE D'UR ANITZACIó ZONA      J B  
        VERDA CARRETERA DE SABADELL. 
 
       Aquest projecte consisteix en la realització de par-  
terres entre la Carretera i el Polígon Industrial del Pla de la 
Bruguera, que seran formats per àrees de volums propis i per les 
quals serpentejarà un camí que recorri tot el llarg de la 
franja. Els parterres consistiran en una superfície d'herba amb 
una agrupació d'arbres o un mantell arbustiu. 
 Vistos els informes tècnics i jurídics preceptius. 
 ATÈS que fou aprovat inicialment per l'Ajuntament en Ple, 



en data 29 de setembre i exposat al públic (Butlletí Oficial de 
la Província núm. 247, de data 14 d'octubre de 1992) sense que 
s'enregistrés cap reclamació. 
 ATèS el que disposa l'article 64 del Decret Legislatiu 
1/1990, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa dels textos 
legals vigents a Catalunya en matèria urbanística. 
 A proposta del President de la Comissió d'Urbanisme, a 
l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents. 
 ACORDS: 
 PRIMER.- Aprovar definitivament el Projecte d'Urbanitza- 
ció denominat "Projecte de zona verda de protecció de carrete- 
ra del Polígon Industrial "Pla de la Bruguera", redactat per 
l'Institut Català del Sól, amb un pressupost de 111.086.425'- 
pessetes. 
 SEGON.- Publicar l'acord d'aprovació definitiva: 
 Defensa la proposta el Primer Tinent d'Alcalde, Sr. Josep 
Maria Serra Mercader, que explicà que aquest projecte tracta de 
l'enjardinament de tota la zona del Polígon Industrial, situat a 
l'esquerra de la Carretera anant cap a Sabadell, i protegirà de 
la vista la zona industrial, i contindrà, a part de la zona 
arbrada un circuit per bicicletes i passeig de via- nants que 
donarà una imatge als accessos a Castellar. 
 Posat a votació s'aprovà per unanimitat. 
 
 8.- APROVACIó PROVISIONAL MODIFICACIó PLA PARCIAL POLíGON 
     4 DEL PLA DE LA BRUGUERA: 
 
 L'Institut Català del Sól proposa la modificació puntual 
del Pla Parcial Pla de la Bruguera, que afecta al Polígon IV de 
l'esmentat Pla. 
 Aquesta modificació del Pla Parcial proposa: 
 - l'agrupació del sól per l'ús comercial. 
  - fixar les condicions de parcel.la mínima en la zona co- 
       mercial. 
 - modificació de les distàncies d'edificació o límits de 
       parcel.les i al vial. 
 Vistos els informes tècnics i jurídics preceptius. 
 ATèS el que disposa els articles 57 i 60 del Decret Le-  
gislatiu 1/1990, de 12 de juliol, pel qual s'aprova la refosa 
dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística. 
 
 ATèS que fou aprovat per acord de l'Ajuntament Ple de 29 de 
setembre de 1992, de manera inicial i exposat al públic 
(Butlletí Oficial de la Província núm. 247 de data 14-10-1992) 
sense que es rebés cap al.legació en període hàbil. 
 ATéS que l'Institut Català del Sól, ha fet extensible, tal 
com se li demanava, la parcel.lació dels solars de gran 
indústria aïllada. 
 A proposta del President de la Comissió d'Urbanisme i Obres 
Públiques, a l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels  
següents. 
 ACORDS: 
 PRIMER.- Aprovar provisionalment la modificació puntual del 
Pla Parcial "Pla de la Bruguera" al sector del Polígon IV. 
 SEGON.- Traslladar l'expedient a la Comissió d'Urbanisme de 
Barcelona, per a la seva aprovació definitiva, si s'escau. 
 El Sr. Alcalde defensa la proposta dient que es tracta 
basicament de dos punst: - la concentració de la zona verda, i 



la reducció de la parcel.la mínima de l'Incasol que es feu ex- 
tensiva a les grans parcel.les industrials. 
 Posat a votació s'aprovà per unanimitat. 
 
 9.- MODIFICACIONS PRESSUPOSTàRIES núm. 3 
 
 ATèS que s'ha procedit a fer un estudi dels crèdits 
pressupostàris, tant d'ingressos com de despeses, per tal de 
preveu-re les possibles desviacions fins a finals d'exercici.   
     ATèS que de l'estudi realitzat es despren quer els 
ingressos s'estan complint amb normalitat i es preveu un excès 
de drets liquidats sobre crèdits inicials. 
 ATèS que a l'estat de despeses es considera necessari fer 
les següents modificacions : 
 a) Regularitzar la comptabilització de despeses financeres 
consistents en una transferencia entre els capítols 3 i 9. 
 b) Incrementar la partida de retribucions del recaptador 
com a conseqüència d'un major volum d'ingressos. 
 c) Efectuar una transferència dins de la regiduria 
d'ensenyament amb variació de capítol. 
 d) Incrementar la consignació de la Seguretat Social . 
 ATèS que es consideren disposables crèdits per a pagar 
contractes de serveis de Benestar Social, per 3.500.000,-
pessetes, al haver-se contret aquests en el Capítol primer. 
 VIST l'informe d'Intervenció 
 Vist el que disposa la Llei 39/88, de 28 de desembre i 
Reial Decret 500/1990, de 20 d'abril. 
 A l'Ajuntament Ple es proposa l'adopció dels següents 
 ACORDS: 
 PRIMER.- Aprovar l'expedient núm. 3 de suplements i crèdits 
extraordinàries al pressupost de l'exercici de 1992, conforme al 
següent detall: 
 AUGMENTS EN DESPESES 
 
 1.121.22708     Serveis Recaptació .............  3.875.000'- 
 3.423.47000     Subvencions Ensenyament ........    893.000'- 
14.314.16000     Seguretat Social ...............  1.000.000'- 
15.011.31002     Interessos B.C.L. ..............  6.005.000'- 
15.011.31004     Interessos Caixes ..............  4.525.000'- 
                    TOTAL AUGMENTS .............. 16.298.000'- 
                    ========================================== 
 
 BAIXES EN DESPESES 
 3.422.22609     Despeses Func.Ensenyament ......    893.000'- 
 9.313.22709     Contractes Benestar Social .....  3.500.000'- 
15.011.91103     Amortitzacions B.C.L. ..........  6.005.000'- 
15.011.91301     Amortitzacions Caixes ..........  4.525.000'- 
                    TOTAL BAIXES ................ 14.923.000'- 
                    ========================================== 
 
 AUGMENTS EN INGRESSOS 
       39.901    Imprevistos .................     1.375.000,- 
 
 SEGON.- Que s'exposi al públic l'expedient en la forma i 
terminis establerts en l'article 20, 22 i 42 del Reial Decret 
500/90 i 160.4 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre. 
 El Sr.Alcalde defensà la proposta dient que es una petita 
modificació, que correspon a variacions lògiques i a continuació 



en alta i baixa. 
 Posada a votació s'aprovà per unanimitat. 
 
  10.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS. 
 
 10.1.- Votada la urgència d'aquest tema s'aprovà per 
unanimitat, incloent-lo en l'ordre del dia de la sessió, a 
continuació posat a votació s'aprovà per unanimitat. 
 "A l'igual que altres institucions de gran rellevància: 
Congrès dels Diputats, Parlament de Catalunya... aquest Ajun- 
tament vol expressar la seva més enèrgica condemna per 
l'atemptat d'Aravaca, succeït fa pocs dies, i a on perdè la vida 
la ciutadana dominicana Lucrecia Perez. L'Ajuntament de 
Castellar del Vallès fa una crida a tots els ciutadans i a les 
institucions, en especial els de la nostra Vila, a mantenir-se 
vigilants per ofegar qualsevol brot de racisme i xenofòbia, tot 
expresant el més profund rebuig per aquest cruel assassi- nat. 
 Amb la esperança que aquesta crida, serveixi a una presa de 
consciència dels problemes de l'immigració i que actes d'aquest 
tipus no es tornin a repetir, el nostre municipi s'uneix a 
l'exemple donat per les més altres Institucions de l'Estat i 
manifesta, a mès d'aquesta  pública reprobació, el més sincer 
condol per familiars, amics i compatriotes de l'assassinada. 
 
 10.2.- Votada la urgència d'aquest últim tema s'aprovà per 
unanimitat, incloent-lo en l'ordre del dia de la sessió, a 
continuació posat a votació s'aprovà per unanimitat. 
 "L'Ajuntament de Castellar del Vallès prenen coneixament de 
l'òbit , en el dia d'ahir, del que fou Síndic de Greuges de 
Catalunya el Sr. Frèderic Rahola, expressa el seu condol per  
tant sentida pèrdua, i fent-la de coneixament públic, tot des- 
tacant la valuosa personalitat del traspassat. 
 
 11.- INFORMES PRECS I PREGUNTES. 
 
 El Sr. Alcalde repasant les preguntes del Ple anterior, 
referent-se a la pregunta del Sr. Miquel-Angel Sória del P.P. 
sobre els habitatges de la Carretera de Terrassa, que no va ser 
contestada, el Sr. Alcalde diu que s'està treballant sobre el 
particular, s'ha tingut una entrevista amb els veïns de la zona 
i la voluntat de l'Ajuntament es fer-hi una actuació per la qual 
cosa preveu en els pressupostos de l'any 1992 una con- signació 
suficient. 
 Referint-se a l'intervenció del Sr. Bartomeu-Xavier Cala- 
fell, sobre el tabaquisme, el Sr. Alcalde diguè que s'ha ini- 
ciat la campanya a travès de la Regidoria de Sanitat, i haviat 
es portarà a terme la senyalització dels espais i divulgació 
informativa. 
 Pel que fa al "Bar el Jardí de la Tortuga" l'Alcalde dona 
una informació complementària dient que la sala d'adalt queda 
pendent d'insonoritzar i per tant no es pot utilitzar durant la 
nit, en canvi si el local en soterrani se'ls amplia a ho-    
rari nocturn el permís d'activitat, gràcies a que s'ha ins- 
tal.lat un limitador musical que es troba precintat pel seu 
control, i evitar així les molèsties als veïns. 
 Responent a una pregunta formulada pel Sr. Bartomeu-Xa- 
vier Calafell, respecte a l'enllumenat de la Ronda de Llevant, 
l'Alcalde digué que el tema està relacionat amb tot el Pla de la 



Bruguera, i si no s'ha recepcionat per part nostre l'enllu- 
menat, és que encara hi han assumptes a solucionar per l'Inca- 
sol, principalment és el sanejament o depuració, i la actitud 
nostra respon a una mesura de pressió, però amb la confiança que 
això es resoldria haviat, tambè es rebrà l'enllumenat ja que hi 
tenim interès que funcioni. 
 El Sr. Jordi Permanyerd'ERC, presenta dues qüestions: 
 - la primera és més una proposta i referent a l'ecologia, 
ja que com institució municipal hauriem de donar exemple.Pro- 
posem utilitzar paper reciclat per l'ús intern de l'Ajunta- 
ment, i atès la menor qualitat actualment d'aquest paper, de 
cara fora l'ús de paper ecològic que tè una millor imatge i 
sempre amb l'anagrama corresponent per tal de donar constància 
de l'exemple. Pensem que d'aquesta manera es fomentarà l'ús del 
paper de manera general. 
 - l'altre fa referència a la drogadicció, ens consta que 
aquí Castellar, l'Ajuntament fa el possible, però per part de la 
Guàrdia Civil  no s'actua amb eficàcia pel que respecta a la 
prevenció. El Grup parlamentari d'ERC, està preparant un ampli 
dossier i el passarà al Parlament perquè actui de més altes 
instàncies. Per part de l'Ajuntament, s'hauria de vet- llar la 
Plaça de la Miranda i actuar sobre tot en neteja d'herbres i 
xeringues. 
 
 
 I no havent-hi cap més assumpte a tractar, éssent dos 
quarts d'onze de la nit, s'aixecà la sessió de la qual s'estén 
la present Acta que signa com a fedatari d'aquests acords el 
Secretari, amb el Vist-i-Plau del Sr. Alcalde. 
 
     


